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יום  שלישי 15/10/2024– שעה 17:00 – משרדי איגוד האתלטיקה 
 

נוכחים : עמי ברן, יחיעם סקיטל, שלמה ראובן, דורון לייבוביץ, אליעזר בן ארוש, ג'ניה מורגובסקי, יאיר בייטלר, עופר אביטל, איתי  
מרגלית, טל דואניס, דני רייך, אורית קופר, דליה בושינסקי –  יועצת משפטית, אופיר שמואלי – מבקר פנים. 

 
מנכ"ל – גל לו י 

 
להלן סדר היום:  

-  אישור פרוטוקול 6/24 
-  פתיח יו"ר האיגוד מר עמי ברן 

-  דוח מנכ"ל 
-  דו"ח מקצוע י 

-  שונות 
  -

 עמי: שלום לכולם . 
 ישיבה אחרונה לסיום הקדנציה ככל הנראה. 

 
1. מבקש לאשר את פרוטוקול 6/24 

            החלטה: מאושר פה אחד.     
 

2. דו"ח מקצועי- מציג גל לוי : 
מציג את הדוח המקצועי במקום רוגל נחום.   

24.9.24 – זום תכנית עונה עם מנהלי אגודות ומאמנים. 
הצגת תכנית שנתית. 

תוכנית מחלקה הישגית.  
קריטריונים לאירועים בינלאומיים . 

תמיכה בהשתלמויות מקצועיות. 
 U16 U14 ליגת ילדים חדשה

היה דיון פורה – נבחנו ההערות של השטח ונעשו התאמות לחלק מהבקשות  
עדכון קריטריונים מחלקה הישגית בהתאם לקריטריונים בינלאומיים. 

בוגרים – לפי רומא 2024 
U23 – לפי ברגן 2025 

U20 – לפי טמפרה 2025 
15.9.24 טדסה גטהון – חצי מרתון קופנהאגן 1:00:47 שע' )שיא ישראלי( 

29.9.24 היימרו עלמיה – מרתון ברלין 2:07:10 שע ' 
כפרי נוער מתקדם בצורה טובה יש 300 נרשמים לכיוון העונה הבאה שיירשמו לאיגוד . 

 
 

3. דו"ח מנכ"ל מר גל לוי : 
• 4.9 ערב מצטיינים מכבי ישראל 

• 10.9 טקס מלגות ומצטיינים מכון וינגייט – עלו הספורטאים לבמה וקיבלו את מלוא הכבוד הראוי. 

• 11.9 ועדת מנדטים לבחירות –התקיימה ועדת מנדטים בנוכחות דני רייך אורית קופר, וג'וליה קדם שמואלי. לאחר כל 
החישובים תופץ הערב טבלת המנדטים העדכנית לנציגי העמותות. רשימות ניתן להגיש עד 3.11.2024.  

• 15.9 אישור תקציב גראנד סלאם עיריית ירושלים – התקיימה ישיבה בנוכחות עיריית ירושלים עמי ברן, וז'ק כהן.  
הוחלט שהאיגוד ימשיך להשקיע באירוע את אותו התקציב משנה הקודמת והעירייה תגדיל ל 2 מיליון שקל . 

• 15.9 טקס אלופים מרכז הפוע ל 

• 19.9 הרמת כוסית ראש השנה 

• 22.9 שולחנות עגולים מכבי ישראל – פורמט חשוב שכל ארגון צריך לאמץ על מנת לעצור ולייצר חשיבה על מטרות 
האיגוד . 

• 23.9 סיכום לוגיסטי של המשחקים האולימפיים. נערכה פגישה משותפת עם הוועד האולימפי. 

• 25.9 פגישה זיו ישראלי התאחדות בתי הספר – נערכה פגישה על המשך שיתוף הפעולה. ההתאחדות הפכה להיות בניהול 
משרד החינוך בלבד. 

• 29.9 פגישה חברת הוקה על חסות לאיגוד 

• 1.10 אירנה וייסמן סיום העסקה. הסכם פרישה בהסכמה  



 

 

סיכום עמי לקדנציה . 
קדנציה שניה שלי . 

הרגשה של משפחה הגענו להישגים טובים, היו שינויים אסטרטגים . 
הצלחנו להביא תחרויות בינלאומיות שהיו הצלחה גדולה . 

גל הצליח לשמור על הכספים שהגיעו מהתחרויות הבינלאומיות ניהל בצורה חכמה ותרם מאוד לצוות ולהובלה של  
פרויקטים. בזכותו האיגוד במצב טוב ואני מקווה שנוכל להמשיך את זה.  

צוות האיגוד זה כוח מניע, המנכ"ל יודע שיש שת"פ והם נרתמים כולם ביחד בצורה מקצועית ולהגיע לשבחים ללא 
חברת הפקה ועבודת הצוות והמשפחתיות. יש קשר טוב בין כולם וזה נותן תחושה טובה . 

כל זה לא היה קורה בלי ההנהלה אני כיו"ר השתדלתי לא להפריע למנכ"ל ואתם נתתם שיתוף פעולה ואני מודה לכם על  
כך. 

יעדים נשאיר להמשך . 
 

דני רייך: אנחנו מייצגים את האתלטים בסופו של דבר בקדנציה הבאה חושב שיש לחזק את האגודה ואת הספורטאים. 
מודאג מהענין הכספי חרף המלחמה והתקציבים הדלים שיגיעו. 

גל: סוכם בישיבה הקודמת על הועדה בוינגייט . 
סקיטל: המצב החמור יותר זה שאין מאמנים.  

איתי: מבחינת התנהלות כספית אני מסכים על כל מה שנאמר בבסיס. חושב שהאולימפיאדה הזאת היינו הכי קרובים  
להביא מדליה, חושב שצריך כבר עכשיו לחשוב על האולימפיאדה הבאה. המחוייבות שלנו כהנהלה להתנהל ולמקסם 

את הפוטנציאל . 
אליעזר: עבודת הצוות, האוירה וההישגים כולל האירועים הבינלאומים ניתן לראות שנעשה עבודה טובה. 

 

• סיכום גל לקדנציה . 
זכיתי להיות שני קדנציות באיגוד. 

אחד כתפקיד חבר הנהלה ובשניה כמנכ"ל האיגוד . 
במהלך הקדנציה השניה הצבתי לעצמי מספר מטרות, שיפור מערכת היחסים עם הרשויות המקומיות וגופי מקצוע, 

קידום הענף ברמה ההישגית למדליות בזירה הבינלאומית והגדלת כמות המשתתפים.   
יצירת בסיס כלכלי איתן לאיגוד למשך השנים הבאות, שיפור תנאי העסקה של העובדים, שיפור השירות למועדוני  

האתלטיקה והאגודות. 
ברוב המשימות עמדנו בצורה טובה למרות שתמיד יש לאן להשתפר לאחר 4 שנים אינטנסביות החלטתי במשותף עם  

יו"ר האיגוד לפרוש בהסכמה ולהמשיך ללוות את האיגוד מבחוץ כיועץ וכחובב אתלטיקה ככל שיידרש ממני. 
האתלטיקה היא בית מבחינתי וכך תמיד תישאר. 

עמי :אני וגל בשיתוף וועדת הכספים הגענו להסכם על פרישה בהסכמה לפי הסכם העסקה שנחתם מולו בתחילת הדרך 
בשנת 2020 לפי סעיף סיום העסקה,גל יסיים את תפקידו בתיאום מולי לפי מועד שיקבע בינינו 

החלטה: סיום העסקה יעשה באישור וועדת כספים ויור האיגוד על בסיס שיקול דעתם והסכם העסקה משנת 2020 .  
עופר: תודה לך על הכל כנראה שבחרנו נכון. חשוב שתישאר 

אית י: הצמיחה שלך כמנכ"ל היא פנומנלית ב 4 שנים הייתי איתך ב 4 שנים מההתחלה ואני שמח על ההצלחה . 
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סקיט ל: גל עשה את רוב העבודה באיגוד ולכן חשוב שישאר אפילו כיועץ חיצוני על מנת שנשאב ממנו את המידע. 

עמי: דיברנו על זה כבר אני יקדם מולו. 
החלטה: גל ימשיך לשמש כיועץ חיצוני לאיגוד בתאום מול יו"ר האיגוד . 
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תאריך יעד  אחריות לביצוע  החלטה  מספר 
החלטה 

 15/10/2024 הנהל ה  אישור פרוטוקול 6/24   . 1
יתואם מול  יו"ר האיגוד/ ועדת  מנכ"ל האיגוד פרישה בהסכמה ,יעשה מול    2

יו"ר האיגו ד  כספים  וועדת כספים ויו"ר האיגו ד 
יתואם מול  יו"ר האיגוד/ועדת  גל ישמש כיועץ חיצוני וילווה את האיגוד לפי     .3

יו"ר האיגו ד  כספים  דרישת היו"ר 
 
 
 
 
 

  ______________________                                               ______________________________
 עמי ברן – יו"ר איגוד האתלטיקה בישראל                                                רשם: אורלי אוזמו יובל 


